
Yhteisöllinen oppilashuoltoryhmä 17.12.2019/Karttulan Kissakuusenkoulu 

Paikalla: Rehtori Riitta Cederberg, Koulukuraattori Vappu Palmu, Koulupsykologi Joonas Heinonen, 
Oppilaanohjaaja Anne Tenhunen, Erityisopettajat Päivi Law ja Outi Karvinen, Vanhempainyhdistyksen 
edustajat Tea Jukarainen ja Emilia Halmetoja, oppilasedustajat Tiia Oravainen, Helmi Laukkanen ja Emma 
Antikainen, nuoriso-ohjaaja Riia Iivarinen ja kouluterveydenhoitaja Katja Putkonen. 

1. Rehtori avasi kokouksen 
2. Muistio: Katja Putkonen 
3. Parasta ennen hankkeen tilannekatsaus:   

Kuraattori ja nuorityöntekijä ovat jatkaneet ryhmien vetämistä. Johanna Hopia on pitänyt 
draamatunteja 4lk:laisille ja on tulossa pitämään tunnit myös opettajille ja ohjaajille. Oppilaat 
kertovat kokeneensa pidetyt tunnit mielekkäiksi.Suunnitteilla vuosikellon tekeminen. Mietinnässä, 
miten Kiva-materiaalia voisi hyödyntää. 
 

4. Vanhempainyhdistyksen terveiset:  
Vanhempainyhdistyksestä ollut jäseniä mukana välituntitoiminnassa. Ensivuoden puolella tarkoitus 
tulla seuraamaan koulupäivää. Vanhempainyhdistyksen hallituksen seuraava kokous 1/2020. 
Vanhempainyhdistyksessä on noussut huolena esille kaupungin budjetointi; onko luokissa aikuisia 
tarpeeksi. 
Esitettiin toive vanhempainyhdistykselle osallistua aamunavauksiin ja mahdollisuuksien mukaan 
muihinkin toimintoihin. Esim. lukutuntien pitämiseen. 
 

5. Kevään 2020 kokousajankohdat: 
Sovittiin seuraavat ajat yhteisöllisen oppilashuollon tapaamisten ajaksi: ti 21.1. klo 8.00, ti 18.2. klo 
8.00, ti 17.3. klo 8.00 ja ti 19.5. klo 8.00. Lisäksi oppilashuollon kehittämisiltapäivä ke 8.4. klo 12-15 
 

6. 5 -ja 8-luokkien terveystarkastusten yhteenveto.  
Terveydenhoitaja esitteli koonnit tarkastuksista.  
Todetaan, että 5lk:n tarkastusten perusteella luokka voi hyvin, ei huolenaiheita koulussa.  Oppilaat 
antaneet luokalle ilmapiiristä kouluarvosanaksi 9,5 ja työrahasta 9. 
8lk:killa muutamia kiusaamistapauksia, joita selvitelty. 8H antanut arvosanaksi ilmapiiristä 8,1 ja 
työrauhasta 8,7. 8J lk:lla ilmapiiri 7,6 ja työrauha 7,3. 
Sekä 5-että 8lk:ien koonneista keskustelua herätti ruutuaika. 5lk:lla 70% oppilaista ilmoitti 
käyttävänsä arkisin aikaa ruudun äärellä yli 3 tuntia päivässä. 8lk:lla yli 90% viettää arkisin aikaa 
ruutujen äärellä. 
Myös liikuntatottumukset ja harrastusmahdollisuudet Karttulassa herättivät yleisesti keskustelua.  
Koululla mietinnässä, voisiko koulussa yläluokkien valinnaisaineena olla ryhmänohjaan koulutus, 
jonka kautta saisimme koululle mahdollisesti lisää harrasteryhmien vetäjiä. Nuorisotyöntekijä Riia 
selvittää, voisiko vetäjille saada rahaa nuorisotoimen kautta. Vanhempainyhdistyksessä nostetaan 
myös asiaa esille. Todetaan, että myös seurakunta osallistunut harrastetoimintaan. 
 

7. Kouluterveyskyselyn tulokset.  
Käsiteltiin tällä kerralla vain seksuaaliseen häirintään liittyviä tuloksia. Todetaan, että sitä tapahtuu 
eniten vapaa-ajalla somessa. 
Kouluterveyskyselyn käsittelyä jatketaan seuraavissa kokouksissa. 
 

8. Seuraava kokous 21.1. klo 8.00/Näre.  
9. Rehtori päätti kokouksen. 


